

(b) The period during which the petitioner cultivated the land in question between that date and the conclusion of the agreement with Mr. Cerrati on 7 February 1952;

2. *Further requests* the Administering Authority to communicate to the Council the results of its investigation.

639th meeting,
14 July 1955.

1310 (XVI). Petitions from Mr. Ahmed Iusuf Uardere and others (T/PET.11/510 and Add.1 and 2) and from Mr. Abdulle Mohamed Afrah and others (T/PET.11/547)

The Trusteeship Council,

Having examined the petitions from Mr. Ahmed Iusuf Uardere and others and Mr. Abdulle Mohamed Afrah and others concerning Somaliland under Italian Administration in consultation with Italy as the Administering Authority concerned (T/PET.11/510 and Add.1 and 2, T/PET.11/547, T/OBS.11/55, T/OBS.11/57, T/L.578),

1. *Draws the attention* of the petitioners to the observations of the Administering Authority and of its special representative;

2. *Further draws the attention* of the petitioners to resolution 1289 (XVI) adopted by the Council on 14 July 1955;

3. *Decides* that as the cases arising out of the incident which took place in Mogadiscio on 28 August 1954 have been adjudicated upon by the competent courts of the Territory, no recommendation by the Council is called for.

639th meeting,
14 July 1955.

1311 (XVI). Petition from Mr. Nur Amru Miril (T/PET.11/515)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Mr. Nur Amru Miril concerning Somaliland under Italian administration in consultation with Italy as the Administering Authority concerned (T/PET.11/515, T/OBS.11/61, T/L.583),

1. *Draws the attention* of the petitioner to the observations of the Administering Authority;

2. *Requests* the Administering Authority to re-examine the petitioner's claim for a pension.

640th meeting,
15 July 1955.

1312 (XVI). Petition from Mr. Ali Mohamed Gaweelo (T/PET.11/516)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Mr. Ali Mohamed Gaweelo concerning Somaliland under Italian

b) Pendant combien de temps le pétitionnaire a cultivé ce terrain entre la date précitée et le 7 février 1952, date à laquelle il a conclu un accord avec M. Cerrati ;

2. *Invite en outre* l'Autorité administrante à faire part au Conseil des résultats de cette enquête.

639ème séance,
le 14 juillet 1955.

1310 (XVI). Pétitions de M. Ahmed Iusuf Uardere et d'autres (T/PET.11/510 et Add.1 et 2) et de M. Abdulle Mohamed Afrah et d'autres (T/PET.11/547)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné les pétitions de M. Ahmed Iusuf Uardere et d'autres et de M. Abdulle Mohamed Afrah et d'autres concernant la Somalie sous administration italienne, en consultation avec l'Italie, Autorité administrante intéressée (T/PET.11/510 et Add.1 et 2, T/PET.11/547, T/OBS.11/55, T/OBS.11/57, T/L.578),

1. *Attire l'attention* des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante et sur celles du représentant spécial ;

2. *Attire en outre l'attention* des pétitionnaires sur la résolution 1289 (XVI) que le Conseil a adoptée le 14 juillet 1955 ;

3. *Décide* que, les tribunaux compétents du Territoire ayant statué sur les affaires qui résultait de l'incident survenu à Mogadiscio le 28 août 1954, ces pétitions n'appellent aucune recommandation de la part du Conseil.

639ème séance,
le 14 juillet 1955.

1311 (XVI). Pétition de M. Nur Amru Miril (T/PET.11/515)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné la pétition de M. Nur Amru Miril concernant la Somalie sous administration italienne, en consultation avec l'Italie, Autorité administrante intéressée (T/PET.11/515, T/OBS.11/61, T/L.583),

1. *Attire l'attention* du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante ;

2. *Prie* l'Autorité administrante d'examiner à nouveau la question de la pension à laquelle le pétitionnaire prétend avoir droit.

640ème séance,
le 15 juillet 1955.

1312 (XVI). Pétition de M. Ali Mohamed Gaweelo (T/PET.11/516)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné la pétition de M. Ali Mohamed Gaweelo concernant la Somalie sous administration